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 Tid Tisdagen den 29 mars kl. 17:30 – 17:56 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 4 april 2022 av §§ 1, 2, 4-13, 15-18 

Omedelbar justering av §§ 3, 14  tisdagen den 29 

mars 2022 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Destiny Zandi Näslund (KD)   

Mirja Räihä (S) 

Suhur Salahyusuf (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

Beslutande ersättare: 

Nahman Hanna (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

Joel Forsberg (MP) för Minna Thullberg (MP)  

 

Ersättare:  

Billy Östh (M) 

Camilla Hane (M)  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Nahman Hanna (S)  

Moissis Nikolaidis (S)  

Lisa Söderblom Arce (V)  

Lina Lindfors (V) 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare 

Sixten Svanberg (S), förvaltningschef Marina Högland, Peter 

Ahlström, Susanne Olsson, personalföreträdare Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 9 
Renovering och utveckling av Älvsjöbadet, Älvsjö 1:1, 
inriktningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2307 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad utgift, se bilaga 1. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 
som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet Renovering och utveckling av 
Älvsjöbadet, Älvsjö 1:1. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 1 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) föreslår: 
 
1. Delvis bifalla inriktningsbeslutet. 
2. Uppdra åt förvaltningarna att utreda alternativet att 

låta Älvsjöbadet vara kostnadsfritt även efter 
upprustning. 

3. Därutöver anföra följande: 
 
Vänsterpartiet tycker att det är mycket positivt att Älvsjöbadet 
ska upprustas och utvecklas genom till exempel tempererade 
bassänger, nya personalutrymmen och ett lyft av utemiljön.  
  
Däremot ställer vi oss frågande till varför förvaltningarnas 
inriktning är att badet efter renoveringen ska bli ett betalbad utan 
att andra alternativ utretts och redovisats för idrotts- respektive 
fastighetsnämnden. I utredningsbeslutet från september 2021 
nämns enbart i förbifarten av badet är kostnadsfritt idag, medan 
föreliggande ärende på dagens nämnd slår fast att badet ska 
förberedas för att bli ett betalbad med funktioner som exempelvis 
stängsel och kassa utan att detta överhuvudtaget motiveras.  
  
Älvsjöbadet ligger namnet till trots i anslutning till Hagsätra och 
Rågsved. Båda dessa stadsdelar har lägre medelinkomst och en 
högre andel barnfamiljer som lever i ekonomisk utsatthet än 
staden i övrigt. Områdesanalyser som gjorts inom ramen för 
Fokus Hagsätra Rågsved har också kunnat konstatera att det 
finns ett stort behov av fler fritidsaktiviteter och samlingspunkter 
för barn och ungdomar i området, både inom- och utomhus. 
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Dessa behöver dock vara tillgängliga för alla oavsett föräldrarnas 
ekonomi för att fylla sitt syfte.  
  
Vi vill därför uppdra åt kontoret att utreda möjligheten att låta 
Älvsjöbadet fortsätta vara ett kostnadsfritt bad även efter 
upprustningen, samt tydligt redovisa för- och nackdelar med de 
olika alternativen för idrotts- respektive fastighetsnämnden för att 
dessa ska kunna göra väl avvägda bedömningar som grund för 
sina beslut. Vi menar att frågan egentligen borde utretts och 
redovisats för nämnden i samband med dagens beslut, varför 
det blir desto viktigare att så sker inför genomförandebeslutet. 

 
3) Mirja Räihä m.fl. (S) föreslår: 

 
1. Att idrottsnämnden ska utreda konsekvenserna av ett 

eventuellt införande av avgifter på Älvsjöbadet i syfte 
att säkra tillgängligheten för alla stockholmare. 

2. Att idrottsnämnden ska se över avgiftsnivån på 
stadens samtliga utomhusbad. 

3. Att därutöver anföra: 
 
Det är glädjande att Älvsjöbadet renoveras och rustas upp. 
Badet kan på så vis utgöra ett attraktivt besöksmål för 
älvsjöborna och andra stockholmare. En yta för spontanidrott i 
anslutning till badet skulle även det höja platsens attraktivitet.  
Nya och renoverade bad och idrottsytor som medborgare vill 
nyttja sänker trösklarna för rörelse och aktivitet. Stockholm har i 
dagsläget en stor brist på ytor att idrotta och röra sig på. 
 
Det är dock oroande att majoriteten vill göra Älvsjöbadet till ett 
betalbad med spärrar och stängsel utan att ha utrett vad detta 
får för effekter. Det är inte orimligt att någon form av avgift 
behöver tas ut för att projektet ska kunna genomföras. En 
utredning behöver dock göras för att se vilka alternativ som 
finns. Alla stockholmare ska ha tillgång till stadens utebad och 
eventuella avgiftsnivåer måste ligga på en nivå som säkrar att 
ingen stängs ute från att besöka Älvsjöbadet.    
 
Syftet med att rusta upp befintliga bad är att stockholmarna ska 
kunna fortsätta att ha glädje av dem. Vilka konsekvenser olika 
nivåer av avgifter får måste därför noggrant utredas. Det är av 
stor vikt att eventuella avgifter inte hindrar stockholmarna att 
besöka badet. En övervägning av olika alternativ behöver göras. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) reserverar sig mot 
beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
Mirja Räihä m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag. 
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Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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